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Nee

Beteidsterrein Onderwijs/zorg

Portefeuittehouder B&W

Recent heeft de fractie van D66 Roosendaal vanuit de samenleving verontrustende signalen

ontvangen met betrekking tot de door de gemeente bekostigde ondersteuning voor kinderen met

dyslexie.

Van mensen uit het onderwijsveld in de gemeente Roosendaal hebben wij vernomen dat de

ondersteuning aan kinderen met dyslexie verzorgd wordt door commerciële instellingen. Hier is in

essentie niets mis mee en alle hulpverlenende instanties maken voor zover wij weten gebruík van

correct gediplomeerd personeel. Echter, van dezelfde mensen uit het onderwijsveld ontvingen wij

signalen dat de kwaliteit van de geleverde hulp over het algemeen ondermaats is. Op enkele

uitzonderingen na (welke allen cliënten zouden zijn van slechts één van de hulpverlenende

instanties) merken leraren niet tot nauwelijks verbetering in de taalbeheersing van de betreffende

kinderen. Daarnaast ontvangen wij signalen van overbodige, op het maken van meer winst gerichte

onderzoekstrajecten alvorens een kind geholpen wordt terwijl de feitelijke diagnose, dyslexie, al

gesteld is. Wij realiseren ons dat dit slechts signalen zijn, die wij nog niet met feiten of cijfers kunnen

onderbouwen. Desalniettemin vinden wij deze signalen dusdanig belangwekkend dat het stellen van

vragen ons gepast lijkt.

Dit brengt ons tot de volgende vragen:

L. ls de portefeuillehouder op de hoogte van deze zorgen die in het onderwijsveld bestaan met
betrekking tot de kwaliteit van via de Jeugdwet geleverde hulp aan kinderen met dyslexie?

2. Kent de gemeente Roosendaal kwaliteitscriteria waaraan hulpverlenende instanties waarvan

de hulp via de jeugdwet door de gemeente wordt vergoed moeten voldoen?

3. Wordt er actief toegezien op het naleven van deze kwaliteitscriteria, indien deze bestaan?

4. ls de portefeuillehouder op de hoogte van gevallen waarin commerciële bureaus voor hulp

aan kinderen met dyslexie uit winstbejag onnodige onderzoekstrajecten met kinderen

doorlopen, bekostigd door de gemeente via de Jeugdwet?

5. Zo ja, worden hier reeds maatregelen tegen getroffen?

Op voorhand dank voor uw antwoorden

Harm Emmen, D66



Wij beantwoorden uw vragen ats volgt.

L. Ja, de onderwijsbesturen hebben dit signaal al eerder gedeeld en hierover is met hen gesproken.

2. Aanbieders van niet vrij toegankelijke zorg dienen te voldoen aan de kwaliteitseisen zoals

bepaald in de jeugdwet. Daarnaast z¡jn aanb¡eders contractueel verplicht om SKJ- of BIG

geregistreerd te zijn. Als zij aan deze eisen voldoen kunnen zij worden opgenomen in de

jeugdhulpcatalogus. ln de huidige inkoopstrategie gaan we uit dat zorg en ondersteuning moet

bíjdragen aan het resultaat: dat jeugdigen functíoneren naar vermogen leeftijdsadequaat in een

steunend netwerk. Hoe zorgaanbieders dit resultaat bereiken, dus met welke methoden of
behandelingen, is aan de aanbieder. Er worden hieraan geen specifieke eisen gesteld anders dan

in de jeugdwet bepaald.

Uw vraag gaat specifiek over dyslexie. ln het stelsel staat de keuzevrijheid van ouders en

jeugdige voorop. Ouders en jeugdige kiezen dan ook zelf een zorgaanbieder. Het is dan

natuurlijk een pré als een aanbieder een certificaat heeft van een kwaliteitsinstituut. Dit

vergroot het vertrouwen en zal leiden tot meer cliënten in hun praktijk. Dit certificaat wordt niet

verplicht gesteld omdat een dergelijk certificaat niet past in onze systematiek, n¡et het aantal

behandelingen telt maar het resultaat.

3. Uitgangspunt bij de inkoop van jeugdzorg is dat het resultaat telt. Er wordt dan ook afgerekend

op het resultaat. Als het resultaat niet wordt behaald wordt er niet betaald.

4. Ja, in 20L5 is al gesignaleerd dat aanbieders maar ook scholen onnodig onderzoekstrajecten met

kinderen doorlopen. hiervan ben ik op de hoogte en hiervoor zijn reeds vorig jaar maatregelen

getroffen. De regio West-Brabant West heeft met de samenwerkingsverbanden Primair

Onderwijs gezamenlijke afspraken gemaakt omtrent dyslexie. Deze afspraken komen in het kort

er op neer dat de scholen vanuit passend onderwijs voldoen aan de basisondersteuning en

handelt volgens het masterplan dyslexie. Bij vermoeden van ernstige enkelvoudige dyslexie

wordt het leerlingdossier voorgelegd aan de multidisciplinaire commissie van het

samenwerkingsverband. Als deze commissie beoordeeld dat er voldoende signalen zijn van

ernstige enkelvoudige dyslexie wordt het dossier doorgeleid naar de gemeente voordat

onderzoek en eventuele behandeling worden vergoed. Hiermee wordt voorkomen dat er

on nodige onderzoekstrajecte n worden gesta rt.

5. Zie antwoord bij vraag 4.

Hoogachtend,

Het cotlege van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

c.A. . van Poppel

Wethouder Jeugd, Votksgezondheid, Wetzij n, 7org, Decentratisaties (coördinerend)


